
Kære medbeboere! 

Nu hvor legepladsen er kommet op, er Fællesareal-udvalget kommet på 

nye tanker. 

Vi synes ikke æstetikken er i top og tænker, at tre terrasse-øer udenom, 

vil skabe yderligere uro og usammenhæng på arealet. 

Derfor har vi et ønske om at sløjfe de spredte terrasser med beplantning 

og i stedet placerer de 3 borde-bænkesæt på græsset, således at de kan 

rykkes rundt med, alt efter behov. 

For at skabe noget ro, læ og æstetisk sammenhæng på området, tænker 

vi at få plantet bøgehæk omkring lege/opholdsområdet. (se den ’lidt’ 

primitive ca. tegning) ;o) 

Økonomi: Det forslag der blev valgt ind på sidste generalforsamling 

havde en budgetramme på 131.344,-.  

Ifølge beregningerne på det nye forslag kommer dette ikke til at påvirke 

rammen, da den besparelse vi får ved sløjfning af terrasser og 

beplantning dækker udgiften til hæk. 

Tænk lidt over det, så tager vi en håndsoprækning på 

generalforsamlingen. 

  De bedste sommerhilsner Fællesareal-udvalget. 

 

 


